
Indfødsretsudvalget

Til: Integrationsministeren

Dato: 7. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 72
Hvor mange sager om statsløse personer har Indfødsretsudvalget fået forelagt
som dispensationssager fra 1999-2010? Tallene bedes opgjort for hvert enkelt
år. Herunder bedes ministeren for hvert år oplyse, hvor mange af det samlede
antal sager om statsløse, der retteligt burde have fået statsborgerskab direkte
- dvs. uden at være blevet forelagt Indfødsretsudvalget - i medfør af FN-kon-
ventionen om begrænsning af statsløshed og Børnekonventionen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørgen Poulsen (RV).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorgen.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Tom Behnke
formand
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